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This translation is NO official translation, but for information only. In case of discrepancies between the original English version and the Chinese
translation, the English version prevails.

此翻译并非官方翻译，仅供参考。当英文原版与中文译本有差异时，以英文版为准。

Production rules for yeast used as food or feed - Regulation (EU) 2018/848, Annex II Part VII
⻝⽤或饲料⽤酵⺟⽣产规则——法规(EU) 2018/848，附录⼆第七部分

1. General requirements
通⽤要求

1.1. For the production of organic yeast, only organically produced substrates shall be used. However, until 31 December 2024 , the
addition of up to 5 % non-organic yeast extract or autolysate to the substrate (calculated in weight of dry matter) is allowed for the
production of organic yeast where operators are unable to obtain yeast extract or autolysate from organic production.
对于有机酵⺟的⽣产，只能使⽤有机⽣产的基质。然⽽，在 2024 年 12 ⽉ 31 ⽇前，当操作者⽆法从有机⽣产中获得酵⺟抽提物或⾃
溶物时，则允许向基质中添加⾼达 5%的⾮有机酵⺟抽提物或⾃溶物（以⼲物质重量计算）。

1.2. Organic yeast shall not be present in organic food or feed together with non-organic yeast.
有机⻝品或饲料中不得同时出现有机酵⺟和⾮有机酵⺟。

1.3. (b) Products and substances referred to in points (a), (b) and (e) of point 2.2.2 of Part IV
     第四部分第 2.2.2 点（a）、（b）和（e）点中提及的产品和物质

(a) Processing aids authorised pursuant to Article 24 for use in organic production
     符合第 24 条法规授权⽤于有机⽣产的加⼯助剂。

(b) Products and substances referred to in points (a), (b) and (e) of point 2.2.2 of Part IV
     第四部分第 2.2.2 点（a）、（b）和（e）点中提及的产品和物质。

1.4. Only the products for cleaning and disinfection authorised pursuant to Article 24 for use in processing shall be used for that
purpose.
只能使⽤符合第 24 条授权使⽤的清洁和消毒产品。

1.5. Operators shall keep records of any product and substance used for yeast production and for cleaning and disinfection, including
the date or dates on which each product was used, the name of the product, its active substances, and the location of such use.
操作者应记录⽤于酵⺟⽣产、清洁和消毒的任何产品和物质，包括每种产品的使⽤⽇期、产品名称、活性物质和使⽤地址。


